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Styrelseprotokoll nr 9, 2022 
Söndagen den 23 oktober 2022 kl 16.00 
Plats: Djurö Kulturhus 

1. Mötets öppnande 
Ordförande AB öppnade mötet och hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av mötesfunktionärer 
Ordförande: till ordförande för dagen styrelsemöte valdes GJ 
Sekreterare: JUM 
Justerare: MB 
Protokollen kommer att signeras digitalt via ebox.nu. 

3. Godkännande av dagordning 
Den med kallelsen utsända dagordningen godkändes som dagordning för dagens 
styrelsemöte. 
1) Mötets öppnande 
2) Val av mötesfunktionärer (mötesordförande, mötessekreterare, en justerare) 
3) Godkännande av dagordning 
4) Genomgång av tidigare styrelseprotokoll från den 19 juni 2022 
5) Rapport från arbetsgrupperna 

a) Ekonomi och ansökningar 
b) Djurhamnsrodden och Östersjöaktiviteter 
c) Destinationsutveckling 
d) Koggen 
e) Svärdet 
f) Information,  program, hemsida och webb 
g) Ö-teatern 

6) Uppföljning av projekt 
7) Kommande program 2022 
8) Övriga frågor 
9) Kommande styrelsemöten 
10) Mötets avslutande 

Närvarande:  

August Boj 
Janurban Modigh 
Gunn Johansson  
Maria Bergström 
Kerstin Olesen 
Carin Mogerud (Zoom) 
Anders Mannesten 
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Förhinder: 
Pontus Brolin 
Monica Bergquist 
Anne Lindholm  
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4. Genomgång av tidigare styrelseprotokoll 
Anteckningar från styrelsemötet nr 18 september godkändes och lades till handlingarna. 

5. Rapport från Arbetsgrupper 
a) Ekonomi och ansökningar 

• 12 600 kr på kontot, 33 medlemmar á100 kr, 34 medlemmar á 150 kr, 1 företag som 
betalat för 2019 till 2022 

• August ligger ute med 8 000 kr för arkitektarvode 
• Gunn har gjort en ansökan om pengar till arvode för Martin Rundkvist (föredraget 

”hur jag hittade svärdet”) 
b) Djurhamnsrodden och Östersjöaktiviteter 

Inget att rapportera. Manne tog på sig att kontakta Pontus för att sammankalla gruppen. 
c) Destinationsutveckling 

I. Carin har haft kontakt med kommunen, det händer lite men inte mycket. Carin har 
bett kommunen ta över bryggan. Ett företag har varit på plats för att titta på att re-
novera den. Kommunen har två offerter på att göra en bättre brygga.  

II. Visit Värmdö jobbar med aktiviteter:  
- Serviceutbildning, en gymnasieutbildning. Tanken var att den skulle vara på 
Lillsved men det verkar som att de inte längre vill vara med. 
- Nätverksträffar om hållbarhet. En app är under framtagande i samarbete med  
Stockholm Archipelago. 

III. Ny näringslivschef på Värmdö kommun heter Ulla Rådling. Carin har bokat in ett 
möte med henne.  

d) Koggen 
Omtag behövs. Kontakt kommer att tas med Byalaget för en gemensamt möte.  

e) Svärdet 
I. August har varit i kontakt med en snickare för att göra ett barnsvärd. 

II. Kontakt bör tas med Janne Hanson för följa upp möjligheterna för ett filmprojekt 
av hans arbete med att ta fram svärdet 

III. Till föredraget den 10 nov kommer Janne Hanssons svärd att förses med läderrem-
mar 

IV. Tankar finns på en serie av lunchmöten med besök på olika museer. 
h) Information, program, hemsida och webb 

Kulturhuset samt skolan är bokade för Martin Rundkvist föredrag. JUM fixar fram ett 
50-tal affischer. Skolans matsal kostar ca 500:- i timmen att hyra. 
Arbetet med hemsidan pågår med mål att till sommaren 2023 skall ”Destination Djur-
hamn” vara helt uppdaterad. Arbete pågår också med att få en bättre struktur på första-
sidan där det blir enklare att exponera och hitta aktuella aktiviteter 

i) Ö-teatern 
Håller på med ett bygdespel Gustav Vasa och Djurhamnssvärdet. Man har varit på mu-
seet och får lära sig med om kläder, textiler och tält. Ö-teatern söker unga skådespelare.  

6. Uppföljning projekt 
 Havet som omger oss är nu avslutat. 

 Vägen till marinmuseum Djurhamn. Det är dags nu för en utvärdering och planer inför 
sommaren 2023. JUM har tankar på att lägga upp en ”virtuell” promenad på förening-
ens hemsida så att man där kan ta del av de inspelade texterna. 
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7. Kommande program 2022 
Inga på g just nu  

8. Övriga frågor 
 Broschyrer, vi behöver trycka upp nya broschyrer. Två broschyrer finns, Svärdet och 
föreningen. 

 Den 1 november har kommunen en träff med alla hembygdsföreningarna. August,  
Maria och Gunn kan representera oss. Träffen är i Värmdösalen i kommunhuset. 

 Vi har varit med och välkomnat nya kyrkoherden Veronika Lindberg då hon installera-
des i församlingen av biskopen.  

9. Kommande styrelsemöten 
Nästa styrelsemöte planeras till söndagen den 20 november kl 16.00 om inget annat anges i 
kallelsen. 

10. Mötets avslutande 
Mötet avslutades kl. 19.30. Ordföranden tackade alla för ett gott samarbete, stort engage-
mang och ett fint möte! 

   

Janurban Modigh  
sekreterare 

 August Boj 
ordförande 

   

Maria Bergström 
Justerare 
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TELEFON OCH KONTAKTLISTA 

NAMN E-POST TELEFON PORTFÖLJ 

August Boj august.boj@gmail.com 070-529 02 75 ordförande 

Gunn Johansson gunnjohansson9@gmail.com 070-626 27 58 vice ordförande 

Janurban Modigh ju.modigh@gmail.com 070-251 37 07 sekreterare 

Kerstin Olesen kerstin.olesen@telia.com 070-834 85 55 ekonomiansvarig 

Monica Bergquist monica.a.bergquist@telia.com 070-841 40 16  

Maria Bergström maria.b@bergstroms.org 070-725 38 88  

Pontus Brolin pontus@brolin.se 070-555 56 06  

Anne Lindholm anne_ett@hotmail.com 070-772 12 21  

Anders Mannesten anders.mannesten@expeditionbalticsea.se 070-389 68 89  

Carin Mogerud  carin.mogerud@hotmail.com 072-975 54 00  

 

KALENDARIUM 
 

Datum Tid Vad Var 
2022-11-10 18.30 Föredrag ”hur jag fann svärdet” Djurö Kulturhus, alt skolans matsal 

2022-11-20 16.00 Styrelsemöte Djurö Kulturhus 

 


